
 

 

KONTROLNÍ VÝBOR ZASTUPITELSTVA MĚSTA CHROPYNĚ 
 

Zápis z 17. jednání dne 06.09.2021 
 
Přítomni: Milan Bajer, Bohumil Batěk, Ivan Juřena, Radek Kroupa, Robert Lučan, JUDr. Natalie Navrátilová, 

Ing. Dana Jedličková 

Omluveni: Ing. Pavel Kučeravec 

Neomluveni:       

Předsedající: JUDr. Natalie Navrátilová 

Zapisovatelka: Ing. Dana Jedličková 

Hosté: Seznam hostů je uveden na samostatné prezenční listině. 

 

Předsedkyně Kontrolního výboru Zastupitelstva města Chropyně JUDr. Natalie Navrátilová zahájila zasedání výboru 
v 16:30 přivítáním všech přítomných. Předsedající konstatovala, že výbor je usnášeníschopný, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina všech jeho členů.  

Předsedkyně výboru na závěr zahajovací části předložila návrh programu a vyzvala přítomné členy výboru k jeho 
doplnění. Vzhledem k tomu, že nikdo z přítomných nepodal žádný návrh, byl níže uvedeným usnesením schválen 
tento program jednání: 

1. Kontrola dokončených investičních akcí a aktuální informace o stavu probíhajících investičních akcí 

2. Kontrola plnění vlastních usnesení, kontrola plnění usnesení zastupitelstva a rady 

3. Stanovení termínu a obsahu příštího jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Chropyně 

 

USNESENÍ 

K o n tr o l n í  v ý b o r  Za s t u p i te l s tv a  m ě s t a  C h r o p y n ě  s c h v a l u j e  

program jednání č. 17 dne 06.09.2021. 

Hlasování  
Přítomno 6, pro 6, proti 0, zdrželo se 0, nehlasoval 0 
 

 

1. Kontrola dokončených investičních akcí a aktuální informace o stavu probíhajících inves-
tičních akcí 

Číslo materiálu: 0080-KVZM2021 
Předkladatel: František Jablunka 
 

Na jednání výboru byl přizván investiční technik pan Jablunka, který předložil přítomným členům výboru podrobné 
informace o aktuálním stavu rozpracovanosti jednotlivých investičních akcí. 

Informace tak byly podány o výstavbě nové komunikace na Podlesí, u této investiční akce očekával, že bude v době 
konání zasedání výboru již administrativně ukončena, ale ještě tomu tak není. 

Další informace zazněly k probíhající rekonstrukci ocelového mostu (probíhá ve strojírnách v Prostějově, mostu bude 
navýšena nosnost, uložení zpět na místo by mělo proběhnout do konce září). 

Informace padly také o právě zahájené rekonstrukci chodníku na ulici Komenského (od kostela až v provozovně opti-
ka, v této souvislosti se diskutuje o potřebě opravy přiléhajících parkovacích ploch - u restaurace a bývalé SMM). 
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Členové výboru byli informováni o připravovaném předání staveniště u další etapy rekonstrukce veřejného osvětlení 
Efekt 2021, o přípravách dokumentací na střechu objektu Volnočasového střediska v Chropyni, rekonstrukci Měst-
ského kulturního střediska, vybudování zázemí pro národní házenou a tenis a vybudování volnočasového střediska a 
nové hasičské zbrojnice v Plešovci.  

U plánu na vybudování přírodního parku nedošlo zatím k žádnému posunu stran probíhajícího soudního sporu. Dodá-
ní nového vozidla pro hasiče se očekává pravděpodobně v říjnu. Došlo k instalaci dalších kamer (v Ječmínkově ulici na 
objektu hasičárny a u prodejny dárkového zboží), rozbíhá se žádost o dotaci na provedení opravy povrchu házenkář-
ského hřiště.  

 

Rozprava: 

V rámci diskuse o plánech na výstavbu zázemí pro národní házenou a tenisový oddíl připomněl například pan Bajer 
záměr výstavby zcela nové sportovní haly. Pan Juřena avizoval změny v pravidlech dotací na podobné objekty z po-
hledu umožnění částečného komerčního využití (například bufet). Ing. Sigmundová i pan Jablunka uvedli, že k tomuto 
záměru se ještě sbírají připomínky od oddílů. 

V debatě o stavu místních chodníků a dalších komunikací přišla na řadu mimo jiné i připomínka propadu vozovky 
v ulici Dr. Emila Axmana. Pan Bajer se domnívá, že je způsobem dřívějším překopem u jednoho rodinného domu. Ing. 
Sigmundová přislíbila sjednání nápravy, respektive výzvu směrem k majiteli nemovitosti, aby vozovku uvedl do pů-
vodního stavu.  

Pan Lučan připomněl nekvalitní povrch prostoru mezi garážemi "u vlečky". Ing. Sigmundová uvedla, že již v minulosti 
město nabízelo garážníkům, že se s nimi bude na opravě povrchu podílet 50 procenty, ale k dohodě nedošlo. 

 

 
USNESENÍ ČÍSLO  0077/17KVZM/2021 :  

K o n tr o l n í  v ý b o r  Za s t u p i te l s tv a  m ě s t a  C h r o p y n ě  b e r e  n a  v ě d o m í  

informace o aktuálním stavu rozpracovaných investičních akcí. 

Hlasování  
Přítomno 6, pro 6, proti 0, zdrželo se 0, nehlasoval 0 
 

 

2. Kontrola plnění vlastních usnesení, kontrola plnění usnesení zastupitelstva a rady 
Číslo materiálu: 0078-KVZM2021 
Předkladatel: JUDr. Natalie Navrátilová 
 

Jednání výboru byla přítomna také starostka města, která podrobně okomentovala přítomným jednotlivá usnesení 
rady města přijatá od posledního zasedání výboru, a to včetně úkolů vzešlých (přenesených) z jednání zastupitelstva. 

 

Rozprava: 

V následné diskusi například pan Lučan vyjádřil obavy z toho, že při výpočtech slev z odpadu nejsou do celkového 
objemu započítávány i odpady svážené jinými firmami, než je Biopas. Ing. Sigmundová přislíbila, že nechá systém 
výpočtu prověřit kompetentními pracovníky. 

Pan Batěk i další členové výboru chtěli znát důvod toho, proč při výkonu pořadatelské služby na Hodech byli službu 
konající pořadatelé a současně členové požární jednotky přítomni v prostoru konání Hodů i se zásahovým vozidlem, 
následně byli odvolání na výjezd právě v době, kdy byl nutný zásah pořadatelů, kteří ale na místě v tu chvíli chyběli. 
Ing. Sigmundová uvedla, že dohodu na pořadatelskou službu sjednával s konkrétními fyzickými osobami SLOCH. 
Velitel jednotky je již z jiného důvodu přizván na nebližší zasedání rady města, i tato otázka s ním bude prodiskutová-
na. Členové výboru požádali o přizvání ředitelky p. o. SLOCH na příští zasedání, chtějí informace o nákladech za pořá-
dání letošních Hodů. 
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Pana Bajera zajímala plánovaná trasa cyklostezky přes místní část Plešovec. Pan Batěk poukázal na neutěšenou 
dopravní situaci na spojnici ulic Tovačovská a Moravská.  

Pan Juřena poté obrátil debatu k novému systému odpadového hospodářství. Domnívá se, že nádoby na plast a papír 
nejsou dostačující. Ing. Sigmundová uvedla, že je již vyjednán častější vývoz těchto dvou komodit, na některých mís-
tech dojde i na výměnu nádob za větší. 

Debata se vedla i o hospodaření města a jeho příspěvkových organizací, včetně dopadů koronakrize do nákladů. Ing. 
Sigmundová uvedla, že i touto cestou se ubírají kroky rady, která požádala ředitele příspěvkových organizací, aby se 
k hospodaření v době uzavření škol, školek nebo utlumeného pořádání kulturních akcí vyjádřili a zvážili vrácení části 
příspěvku zřizovatele zpět do rozpočtu města.  Výbor se bude kontrolou hospodaření příspěvkových organizací i 
města zabývat na svém příštím zasedání. 

Pan Bajer ještě závěrem upozornil na nedokončené terénní úpravy v rámci poslední etapy regenerace. JUDr. Navráti-
lová si postěžovala na potřebu ořezu stromů v lokalitě Mlýn. 

Posledním tématem diskuse byla příprava spuštění nové zubní ordinace v Chropyni. Ing. Sigmundová sdělila, že paní 
zubařka dokončuje stavební úpravy a vybavení ordinace. Pracuje také usilovně na nezbytně nutné provozní doku-
mentaci. Jakmile bude připravena zahájit přijímání pacientů, budou o tom občané města informováni (Zpravodaj, 
web, rozhlas...). 

 

 
USNESENÍ ČÍSLO  0078/17KVZM/2021 :  

K o n tr o l n í  v ý b o r  Za s t u p i te l s tv a  m ě s t a  C h r o p y n ě  b e r e  n a  v ě d o m í  

informace o průběžném plnění usnesení přijatých Radou města Chropyně a Zastupitelstvem města Chropyně k 6. 
září 2021. 

Hlasování  
Přítomno 6, pro 6, proti 0, zdrželo se 0, nehlasoval 0 
 

 

3. Stanovení termínu a obsahu příštího jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města 
Chropyně 

Číslo materiálu: 0079-KVZM2021 
Předkladatel: JUDr. Natalie Navrátilová 
 

Po krátké vzájemné rozpravě navrhla předsedkyně výboru uskutečnit další zasedání v pondělí 18. října. Na programu 
budou body vyplývající z Plánu práce výboru, dnešního jednání a předběžně se již bude diskutovat o plánu práce na 
rok 2022. 

 

USNESENÍ ČÍSLO  0079/17KVZM/2021 :  

K o n tr o l n í  v ý b o r  Za s t u p i te l s tv a  m ě s t a  C h r o p y n ě  s o u h l a sí  

se svoláním příštího jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Chropyně na pondělí 18. října 2021. 

Hlasování  
Přítomno 6, pro 6, proti 0, zdrželo se 0, nehlasoval 0 
 

 

Předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným za účast na dnešním jednání a 17. jednání v 0: ukončila.  

 

 

JUDr. Natalie Navrátilová  
předsedkyně výboru 


